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 PROTOKÓŁ NR 21/20 
POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH I ZDROWIA  

RADY POWIATU W GRYFINIE 
- zdalny tryb obradowania-  

z dnia 28 października 2020 r. 
  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.30 i trwało do godz. 15.30 w trybie zdalnym.  
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta 
Gryfiński Wojciech Konarski, Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Sekretarz Powiatu Andrzej 
Krzemiński, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Z-ca Dyrektora PCPR Monika Parzych-
Malawska, Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak. 
Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum i posiedzenie w trybie zdalnym obradowania 
poprowadził przewodniczący Sławomir Terebecki. Głównym tematem posiedzenia była 
analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXII sesję Rady Powiatu w Gryfinie oraz 
zapoznanie się z aktualną informacją przedstawianą przez przedstawiciela Zarządu Powiatu 
na temat postępów rozbudowy Szpitala Powiatowego w Gryfinie oraz z aktualną sytuacją dot. 
pracy i sytuacji finansowej szpitala, a także omówienie zagadnień związanych z działalnością 
Powiatowego Rzecznika Konsumentów za okres od stycznia do września 2020 r.  
 
Ad. 2  
Porządek obrad 21 posiedzenia Komisji Spaw Społecznych i Zdrowia Rady Powiatu  
w Gryfinie - zdalny tryb obradowania  -  został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Ad. 3  
Protokół nr 19/20 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia został przyjęty 
jednogłośnie (5 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
Protokół nr 2020 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia został przyjęty 
jednogłośnie (5 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Ad. 4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXII sesję Rady Powiatu w Gryfinie.  
 

I. Powiatowy Urząd Pracy w Gryfinie, działalność w okresie od 1.01.2019 r.  
do 30.09.2020 r. (druk nr 1/XXII). 

 
- brak pytań. 
 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  

nr XVI/114/2020 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 30.04.2020 r. w sprawie 
określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r.  (druk nr 3/XXII): 

 
Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Monika  
Parzych-Malawska przedstawiła propozycję zmiany uchwały nr XVI/114/2020 Rady 
Powiatu w Gryfinie z dnia 30.04.2020 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r. W związku  
z informacją otrzymaną z Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie dotyczącą 
niewykorzystanych środków PFRON oraz z dużą ilością wpływających wniosków  
(około 60) o dofinansowanie ze środków PFRON do zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne 
i środki pomocnicze, istnieje konieczność przeniesienia niewykorzystanych środków PFRON 
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z zadań realizowanych przez Powiatowy Urząd Pracy w łącznej kwocie 59 600,00 zł,  
na zadanie realizowane przez PCPR z zakresu dofinansowania zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze, przyznawane osobom 
niepełnosprawnym. Projekt Uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatową 
Społeczną Radę ds. Osób Niepełnosprawnych w Gryfinie. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuściła Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie -
Monika Parzych-Malawska. 
 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia na rok 2021 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi  
oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia 
pojazdu (druk nr 4/XXII): 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Wideokonferencję opuściła Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu – 
Urszula Przetak. 
 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2020 rok (druk nr 5/XXII): 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że niniejszą uchwałą wprowadza się zmiany 
w budżecie roku 2020 w związku z wnioskiem Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami  
w sprawie zmiany planu finansowego dotyczącego zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa 
obiektów inżynieryjnych w ciągu drogi powiatowej nr 1549Z Banie-Rów, wraz z dojazdami 
na odcinku od km: 0+845 do km: 1+745” z uwagi na dofinansowanie przez Gminę Banie  
dotacją celową w wysokości 45 000,00 zł inwestycji  (zadania własne, finansowanie – dotacja 
z Gminy Banie) zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 45 000,00 zł. Zmniejszenie 
zaangażowania środków w wysokości 45 000,00 zł własnych z tytułu pokrycia ich części 
dotacją z Gminy Banie umożliwi przeznaczenie ich na zakup usług związanych również  
z drogami. W związku z wnioskiem Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  
i Nadzoru Właścicielskiego dotyczącym podwyższenia kapitału zakładowego spółki Szpital 
Powiatowy w Gryfinie Spółka z o.o. Środki zostaną sfinansowane z rezerwy celowej  
na realizację zadań z zakresu remontów (zadania własne, środki własne powiatu) - zwiększa 
się i zmniejsza się wydatki o kwotę 42 500,00 zł.  W związku z wnioskiem Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie w sprawie zwiększenia planu dochodów i wydatków 
o kwotę 26 628,92 zł przeznaczonych na finansowanie kosztów obsługi zadań, o których 
mowa w art. 15zzb - 15zze ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z 
zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanymi nimi sytuacji kryzysowych (zadania własne, finansowanie - środki Funduszu 
Pracy). 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
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V. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 6/XXII).  
 
- brak pytań. 
 
Ad. 6 Omówienie zagadnień związanych z działalnością Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów za okres od stycznia do września 2020 r. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki powiedział, że członkowie komisji otrzymali 
materiał przygotowany przez Powiatowego Rzecznika Konsumentów, zapoznali się i nie mają 
pytań. Materiał stanowi załącznik nr 3. 
 
Ad. 5 Aktualna informacja przedstawiana przez przedstawiciela Zarządu Powiatu  

na temat postępów rozbudowy Szpitala Powiatowego w Gryfinie oraz z aktualną 
sytuacją dot. pracy i sytuacji finansowej szpitala. 

 
Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha  
powiedział, że w tej chwili prowadzone są prace związane z podłączeniem nowego budynku 
ze starym w zakresie ciepła. Prace zmierzają już do wykonania przejścia między poziomem 
przyziemia nowej części a piwnicą starej części, zostało wykonane wstępne przekucie  
w ścianie starego szpitala. W następnej kolejności prowadzone będą prace związane  
z wyrównaniem posadzki ze względu na różnice poziomu stanowiącą około 80 cm. 
Rozpoczną się też roboty budowlane związane z usuwaniem usterek na terenie rozbudowanej 
części szpitala. W dalszej kolejności przebicia na pozostałych kondygnacjach starego 
budynku. Jeżeli chodzi o sprawy finansowe to obecnie prawnicy obu stron uzgodnili  
rozliczenie pomiędzy podwykonawcą ARS i generalnym wykonawcą Komputronik. 
Rozliczenie jest już zrobione, a różnica wynikająca z tego rozliczenia to jest kwota około 
480 000 złotych, które nie zostało jeszcze rozstrzygnięte czy Powiat przekaże do depozytu. 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński uzupełnił, że mowa cały czas o środkach, które  
są jeszcze do zapłaty, tylko kwestia tego czy te środki będą zapłacone głównemu wykonawcy, 
czy bezpośrednio podwykonawcy, czy też jeżeli będzie to sporna kwota będą wpłacone  
do depozytu sądowego. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
powiedział, że decyzją Wojewody tzw. łóżka „covidowe” zostały zarekomendowane w ilości 
4 do utworzenia przez szpital w Gryfinie. Prawdopodobnie baza zostanie powiększona  
do 6 takich łóżek. To wymaga już reorganizacji, zarówno ze względu na bazę lokalową jak  
i personelu. Niestety zawieszeniu ulegnie praca oddziału ginekologiczno-położniczego. W to 
miejsce zostanie przeniesiony oddział chorób wewnętrznych. A na dotychczasowym oddziale 
chorób wewnętrznych będzie znajdować się 6 łóżek „covidowych”. Należy zabezpieczyć 
odpowiednie zaplecze dla personelu i jak najlepszą hospitalizację dla pacjentów. Łóżka 
muszą być z możliwością podłączenia pacjenta do kardiomonitorów, EKG, aparatów  
do mierzenia ciśnienia, gniazd tlenowych. Respiratorów jest 4 sztuki, w tym jeden przenośny 
który musi znajdować się na bloku operacyjnych. Natomiast jeśli chodzi o pacjentów  
z podejrzeniem Covid-19, które zostaje wykluczone i stanowi zwykłe zapalenie płuc  
to takiego pacjenta będzie można kierować do szpitala na oddział chorób wewnętrznych, 
który niedługo po kwarantannie wróci do normalnej pracy, w innym miejscu. Od 15 listopada 
br. na dyżurach i w zespole oddziału chorób wewnętrznych znajdzie się nowy lekarz 
internista. Oddział  będzie musiał być oddzielony śluzą. W chwili obecnej szpital jest  
w kwarantannie, nie działa w pełnym zakresie. Sanepid różnie zakłada czas kwarantanny. 
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Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy jest dużo osób z personelu 
szpitala, które miały potwierdzony Covid-19. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
powiedział, że są takie osoby wśród lekarzy, pielęgniarek i pozostałego personelu. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki powiedział, że pyta dlatego że zgodnie  
z nowymi przepisami osoby, które przechorowały już Covid-19 później nie będą podlegały 
już kwarantannie i będą mogły mieć styczność z osobami chorymi. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
powiedział, że wszystko robione jest by jak najszybciej powrócić do normalnej pracy szpitala. 
Wokół szpitale przekształcają się w „jednoimienne” szpitale. Jednakże pacjentów z innymi 
chorobami niż Covid-19, gdzieś trzeba leczyć. A pacjenci z Covid-19 mają także 
współistniejące choroby, więc należy im zapewnić pełną opiekę. Bardzo ubolewa nad tym,  
że trzeba zawiesić oddział ginekologiczno-położniczy. Nikt na to nie ma wpływu. Po raz 
kolejny Narodowy Fundusz Zdrowia obciął 190 000 zł za czas zawieszenia oddziału za lipiec 
i sierpień br. Co miesiąc szpital otrzymuje 3% kontraktu za świadczenie gotowości w reżimie 
sanitarnym. Szpital otrzymał dofinansowanie w wysokości 440 000 zł z przeznaczeniem  
na zakup dwóch USG z możliwością diagnostyki płuc i klatki piersiowej, defibrylator  
z wyposażeniem, elektroniczny aparat z mankietem.  
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał o testy na Covid-19. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
powiedział, że w szpitalu diagnozowane są jedynie osoby przed przyjęciem do hospitalizacji 
planowej. Natomiast komercyjnie szpital nie świadczy takich usług. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał czy każdy pacjent trafiający  
do szpitala np. z wyrostkiem robaczkom czy rutynowo też ma wykonywany taki test. Czy 
tylko pacjenci z objawami infekcji układu oddechowego? 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
powiedział, że każdy planowany pacjent do hospitalizacji ma wykonywany test, również 
każdy pacjent z podejrzeniem ma wykonywany test. Natomiast nagłe przypadki,  
jak z wyrostkiem, który wymaga nagłej operacji to nie ma on wykonywanego testu. Dodał,  
że dwukrotnie testowany był personel medyczny. Dodatkowo zostały zapewnione szczepionki 
przeciw grypie dla personelu, który wyraził taką wolę. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał jak długo oczekuje się na wynik testu 
na Covid-19. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
powiedział, że nawet na cito czas oczekiwania wynosi 24 do 36 godzin, ponieważ laboratoria 
nie wyrabiają z ilością zleceń. Pacjent z podejrzeniem wirusa w oczekiwaniu na wynik testu 
znajduje się na tzw. łóżkach obserwacyjnych z zachowaniem reżimu sanitarnego. Z Agencji 
Rezerw Materiałowych szpital niebawem otrzyma wyposażony kontener, który będzie lepszy 
ze względu na pogodę dla oczekujących pacjentów przy szpitalu. Drugi kontener będzie 
dedykowany mobilnemu punktowi pobrań w Nowym Czarnowie. 
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Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, jakie są zabezpieczenia wobec 
pacjentów przychodzących na badania diagnostyczne na wykonanie zdjęcia rentgenowskiego. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
powiedział, że szpital nie zawiesił badań diagnostycznych rtg i usg. Każdy pacjent powinien 
mieć założoną maseczkę, mierzona jest temperatura ciała i wypełniana ankieta, zalecana przez 
Ministerstwo Zdrowia z pytaniem czy miało się kontakt z osobą zarażoną czy też mamy 
jakieś objawy. Po stwierdzeniu zaistnienia podejrzenia to jest odpowiednia ścieżka 
postępowania a jeżeli nie to wpuszczany jest na badania diagnostyczne.  
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, o poradnie specjalistyczne. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
powiedział, że w ten sam sposób odbywają się skierowania do poradni.  
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy istnieje możliwość 
wyprowadzenia poradni specjalistycznych poza szpital. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
powiedział, że funkcjonowanie na przykład poradni ortopedycznej NFZ obarcza pewnymi 
wymogami i niestety nie jest to tak proste wyprowadzić poradnię poza szpital. Zatem na razie 
musi się to pomieścić w istniejącej do tej pory „substancji”. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki poprosił żeby bieżące informacje dotyczące 
funkcjonowania szpitala i poradni specjalistycznych zamieszczać na stronie internetowej 
szpitala, dla pacjentów. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
powiedział, że takie informacje zamieszczane są na stronie internetowej szpitala  
oraz komunikat zamieszczany jest na wejściu głównym do szpitala a także stara się 
informować na bieżąco media lokalne. Jednakże sytuacja jest bardzo dynamiczna ze względu  
na kwarantanny. Informacje na bieżąco będą podawane do publicznej wiadomości.  
 
Wideokonferencję opuścił Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. 
Piotr Ignaciuk. 
 
VI. Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 

- brak. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 15.45. 
 

Protokół sporządziły: 
 
Dominika Konopnicka  
 Przewodniczący Komisji 

 

 Sławomir Terebecki 


